
 

 

VERSLAG BO 16/07/2024 (ONLINE) 
 

Aanwezig: 

staf: Isabel Poelmans 

bestuursleden: Pieter Van Laere, Nathalie Nouwen (verslag), Josef Szekeres, Kathleen 
Monten, Tiebe Van Nieuwenhove, Alexandra Gevaert,  

Verontschuldigd: Christophe Fonteyne, Joram Maes 

 

1/ Goedkeuring verslag 18/06/2024 
De meeste actiepunten uit het verslag van 18/06/2024 zijn afgewerkt of worden meegenomen naar 
vergadering van 05/08/2024.  
Er dient nog een kleine toevoeging te gebeuren, een actiepunt betreffende het sponsordossier. 
 
Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

2/ Goedkeuring budget 3-wapenbeleid 2024 

Eerder voorstel werd na overleg herwerkt en Floret werd toegevoegd. 

Er is vertrokken vanuit doelstellingen vooropgesteld samen met de 3-wapencoördinatoren, op basis 
van becijfering van afgelopen periode, verder besproken en geconcretiseerd met het betrokken team 
en afgestemd met Tom Leys (Intern financial controller). 

Er is inderdaad een groter bedrag gebudgetteerd in 2e helft van 2024 voor verschillende redenen 
zoals bijvoorbeeld het gegeven dat de meeste selectiewedstrijden plaatsvinden in het najaar, de 
toevoeging van fysieke en mentale training en de (tragere) inloopperiode van gans het project. 

De cijfers zijn duidelijk. De opvolging ervan zal gebeuren via de boekhouding van VSB en de 
maandelijkse financiële update die zichtbaar is voor het BO op de vergaderingen. 

De sportieve opvolging is aan de Vlaamse sportcommissie. 

 

3/ Kandidaturen VSB Nationale commissies 

Het BO bevestigd onderstaande kandidaturen van de Vlaamse leden en zal dit voorstel doen aan het 
BO van KBFS.  

Enkel de werklast van de nationale wedstrijdcommissie is niet geheel duidelijk en zal bevraagd 
worden. (actiepunt : Isabel) 
 
ARB: Kevin De Wit, Tiebe Van Nieuwenhove, Pieter Vanlaere (staf Julie Groslambert)  
NWC: Olivier Antonis  (staf Isabel Poelmans)  
TSC: Werner Huysmans (staf Tom Harding)  
NBC: Eric Feyen (permanent lid)  

 

 

 
  



 

 

4/ Doelstellingen en acties beleidsplan 2025-2028 

Het beleidsplanteam heeft een voorstel tot operationele doelstellingen en acties uitgewerkt. Het 
beleidsplan is nog niet volledig afgewerkt omdat de beleidsfocussen nog geïntegreerd moeten 
worden, de timing en het analytisch plan met begroting nog bekeken moet worden.  

Er werd getracht de doelstellingen en acties enigszins te beperken om alles haalbaar te houden, maar 
voldoende voor Sport Vlaanderen om algemene werkingssubsidies te bekomen.  

Naar analogie met vorig plan verdeeld onder 3 pijlers V (= vormen), S (=stimuleren / promoten) en B 
(= beleven / begeleiden van leden). 

Het bestuursorgaan stelt enkele prioriteiten voorop en vraagt hier en daar om verduidelijking: 

1) Inzetten op meer eigen financiële middelen  

- inzetten op het sponsordossier 

- inzetten op structureel verdienmodel  

(actiepunt : BO tegen 05/08 denkt iedereen hier concreet over na) 

 

2) Meer (opgeleide) trainers in de clubs 

- inzetten op een flexibelere manier van opleidingen / bijscholingen 

- meer aanbod / promotie voorzien (kijken waar mogelijk / via de clubs? meerdere S2C?)  

(actiepunt : Julie – afstemmen mogelijkheden VTS) 

- inzetten op structurele verankering doorstroming schermers à trainers 

 

Er dient tevens werk gemaakt te worden van de visibiliteit en er is nood aan een fotoarchief. Is dat 
iets dat we via Alexandra kunnen bekomen? (actiepunt : Alexandra) 
 

Het BO wil naast de begroting ook een inschatting maken van het VTE dat nodig zal zijn om het 
beleidsplan uit te werken om te kijken waar bijsturing / efficiëntie nodig is.  
Budgettair moet ook blijken dat alle stafleden structureel aan boord kunnen blijven. 

Het competentiedossier van Sport Vlaanderen is nog lopende. De goedkeuring is nog niet helemaal 
rond omdat er van VSB wordt verwacht dat ook op papier de coördinerende rol van Julie duidelijk is. 
Ze moet de autonomie krijgen van het meebepalen van het gehele sporttechnisch beleid, vandaar 
het ook nodig zal zijn dat ze deel uitmaakt van de strategische commissie. 

Hierin is niet helemaal duidelijk welke VTE zij moet opnemen. 

 
Verder schema realisatie beleidsplan: 

18/07 4-jarige begroting + analytisch plan opstellen, met timing en verantwoordelijken 

16/07-30/07 uitwerken beleidsfocussen 

30/07 bespreking Sport Vlaanderen (inhoudelijk + mogelijkheden van financiële rapportering) 

05/08 voorstel BP BO VSB – met aanduiding / kleurcode bestaande acties vs. nieuwe acties 
(actiepunt : Isabel) 

 
  



 

 

5/ Rondvraag 

- Betreft promotie rond de O.S. zal Mathies vanuit VSB een persbericht opstellen en verdelen 
over een perslijst waaronder Sporza. Tiebe wordt meegegeven als contactpersoon voor 
duiding hierbij. 

- Het blijkt voor de clubs nog niet duidelijk hoe de functies binnen het nieuwe BO verdeeld 
zijn. Graag per mail (zie voorbeeld Sport Vlaanderen) deze communicatie voeren naar de 
clubs. (actiepunt : Isabel / Mathies) 

- Stand van zaken FFE: 87 inschrijvingen (waarvan 15 medewerkers) 

Financieel overzicht geüpdatet. Nog niet break-even maar door nog wat extra promotie te 
maken (verlenging early bird naar 21/07) hopen we aan 100 betaalde inschrijvingen te 
komen en komen we in de buurt. 

De grotere clubs (behalve de Leuvense) zijn nog niet goed vertegenwoordigd.  


